
Referat af ordinær

generalforsamling

onsdag d. 23. februar

Dagsorden

1. Valg af dirigent
Nina Mujagic blev valgt

2. Beretning
Se bilag

3. Forelæggelse af regnskab
Kassereren fremlagde regnskabet som viste et pænt overskud på
lidt over 15.000 kr. og det blev godkendt.
Budgettet blev forelagt.

4. Fastsættelse af kontingent
Der blev besluttet at gøre kontingent satser mere overskuelige og

det bliver som flg.:
Voksen                                                     800 kr. pr. år
Studerende                                             600 kr. pr. år
Børn og ungdom under 18 år             400 kr. pr. år
Gæste spillere                                       50 kr. pr. gang

5. Indkomne forslag
Der var ikke kommet nogen forslag.

6. Valg af bestyrelse
Henrik Rosendal og Geir Høgberg blev genvalgt for 2 år

7. Valg af revisor
Marianne Kremmer havde afleveret fuldmagt, hun blev herefter valgt

8. Valg af repræsentanter til hovedgeneralforsamling
Geir Høgberg blev valgt

9. Eventuelt
Ingen havde noget at berette



Formandens Beretning:

Min beretning omhandler mere om hvad den nye bestyrelse har valgt at arbejde med
og ud fra, vi har valgt at få professionel hjælp til at klargøre banerne og så selv
vedligeholde banerne i løbet af året, vi har også valgt at købe nye net til alle 3 baner.
Vi har desværre fået afslag på de ansøgninger til padel/minitennis bane og i samme
ombæring har det desværre vist sig at de tilladelser til ombygningen der er givet, er
forældet, så bestyrelsen har nu besluttet, at vi fokuserer på tennisbanerne, da der jo
ligger et kæmpe padelcenter i Tietgenbyen, som vi ikke kan konkurrere med
prismæssigt. Vi kigger i stedet for nu på moderne tennisbaner med minimal
vedligeholdelse og ansøger herefter nu til dette.

Tennis sportens dag er i år d. 30. april, vi håber at få banerne klar til denne dag,
ellers mødes vi til en hyggelige dag, nærmere info kommer senere.

Når sæsonen går i gang, fortsætter vi med samme træningstider, samme trænere og
samme setup med Holluf Pile skole og Pilehuset, vi forsøger desuden at melde os til
turneringer i DGI Fyn regi, som vores medlemmer kan deltage i og ligeledes bruge
nogle dage i sommerferien i samarbejde med Ung Odense, ellers fortsætter vi også
med vores interne klub mesterskaber til sidst på sæsonen.

Vi vil gerne følge med tiden og derfor vil vi digitalisere så meget som muligt, bl.a.
medlemskontingent, bookinger af baner osv., men det kommer der mere om når vi
nærmer os sæsonen, så hold øje med vores hjemmeside og vores Facebook gruppe


